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Protokoll fra Generalforsamlingen 14. April 2007 på Gardermoen Kurs – og 
Konferansesenter, Gardermoen. 
 
Referent Irene Mjelde 
 
Dagsorden. 
 

1. Valg av møteleder og referent 
2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
3. Fastsettelse av antall stemmeberettige 
4. Valg av tellekorps 
5. Valg av personer til å underskrive protokoll 
6. Årsberetning 
7. Regnskap for 2006 
8. Revisors beretning 
9. Ansvarsfrihet for styret 
10. Innkomne forslag og forslag fra styret 
11. Valg 

 
Vidar Jacobsen åpnet Generalforsamlingen og ønsket velkommen. 
 
1.  Valg av møteleder / referent. 

     Vidar Jacobsen ble foreslått til møteleder og valgt 
Irene Mjelde ble foreslått til referent og valgt 
 
2.  Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
Gunn Randeberg spurte om det var noen kommentarer til innkallingen og dagsorden. 
 
- Spørsmål om hvor Generalforsamlingen (GF) skal avholdes: Randi Scheen mener 
at GF skal avholdes der klubben har sitt sete og verneting. Gunn Randeberg har fått 
beskjed fra NKK at det er opp til Styret i klubben å avgjøre hvor GF avholdes. 
 
- Spørsmål om betydningen av ansvarsfrihet for styret. Vidar Jacobsen forklarte hva 
dette betyr, og at det er vanlig at denne posten står i innkallinger til 
Generalforsamlinger. 
 
- Spørsmål om sak 10 forslag 2. 
Salen ønsker mer opplysninger om æresmedlemskap. Vidar orienterte om 
æresmedlem ut i fra klubbens lover. Salen savnet navn på personen i innkallingen, 
men siden valget bare skal avgjøres av de fremmøtte på GF, blir dette orientert om 
på GF. 
 
Innkallingen ble godkjent med disse kommentarene. 
 
3.  Fastsettelse av antall stemmeberettige. 
Det var 37 stemmeberettigede til stede på Generalforsamlingen. Det var kommet inn 
59 forhåndsstemmer. 
 
4. Valg av tellekorps. 
Følgende personer ble foreslått og valgt: 
Jannicke Hverven 
Vinny Olsen 
Jostein Torstrup 
Wenche Finberg 

 
5.  Valg av personer til å underskrive protokollen. 
Følgende personer ble foreslått og valgt: 
Ingrid Myklebostad 
Finn Helge Olsen 
 
6. Årsberetning. 
Årsberetningen ble lest punktvis av Vidar Jacobsen. 
 
Styrets beretning. 
Det var kommentarer til følgende: 
- Merknad på nedgang i antall medlemmer. 
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Styret bør ta dette til etterretning og gjøre noe med dette. Det ble også foreslått å 
skrive netto tilgang av medlemmer og netto avgang, for å få et mer riktig tall etter 
utmelding. 
 
- Vanskelig å få meldt valpekjøpere inn i klubben. P.g.a.at det nå er NKK som sender 
ut bankgiro på medlemskap, ligger det nå bare en orientering om medlemskap i 
valpepakkene. Før lå det en giro i valpepakkene. Vi bør som tidligere kunne sende 
med bankgiro. Styret lovet å se på denne muligheten. 
 
- Hva gjøres det med klubber som ikke sender oss kritikkskjemaene etter utstillinger? 
Det bør reageres overfor disse klubbene. Styret tar dette til etterretning. 

 
- Det ble stilt spørsmål om dommer/oppdretterseminaret som klubben måtte avlyse.  
Kommentar om dårlig planlegging og liten tid for folk til å melde seg på. 
Det virket på programmet som om det var engelsk foredragsholder som skulle holde 
seminaret. 
Vidar orienterte om at det var tett kontakt med Dommerforeningen, og at de anbefalte 
å kalle seminaret en Temadag i stedet for Dommerseminar/oppdretterseminar. Styret 
tar kritikken til etterretning, og lovet at slikt seminar fortsatt var aktuelt. 
 
- Vidar orienterte om at det i tillegg til våre ordinære utstillinger også blir juleutstilling i 
2007. Det er diskutert om dette fra år til år bør være en utstilling som kan avholdes på 
forskjellige plasser rundt om i landet, men i 2007 blir den avholdt i Østlandsområdet. 

 
- Finn Helge Olsen spurte hvorfor ikke Styret benyttet dommere fra A-lista i England. 
Styret lovte at de skulle gjøre det i fremtiden. 

 
- Vinny fikk stor ros for at klubben har en riktig flott hjemmeside. 
 
- Det var kommentar på at det i protokollen fra fjorårets GF sto at Styret skulle lage 
nye retningslinjer for størrelsen på beholdning hos klubbkontaktene. Dette savnes i 
årets innkalling. Dette blir tatt med på neste GF. 
 
- Ingrid Myklebostad orienterte om PRA prosjektet 2006-2007.  P.g.a 2 nye PRA-
tilfeller i Sverige, som det ble bedt om blodprøver på da det skulle sendes en ny 
scanning, sto prosjektet litt på vent på begynnelsen av året. Vi mottok blodprøve fra 
den ene, men ventet på hund nr. 2, da oppdretteren lovet å få dette gjort. Blodprøven 
lot vente på seg, og det viste seg til slutt at hunden var overkjørt/avlivet. 
PRA prosjektet er blitt trenert i 3 mnd. pga. dette. 
Penger som er overført til veterinærhøyskolen er ikke forbrukt enda. Det som er brukt 
er de legatene Norges Veterinærhøgskole er tildelt til PRA-forskning. Helge Lie 
mener at klubben bør be om en årlig revidering av PRA prosjektets regnskap. Dette 
taes opp i Styret. 
GF ønsker å få med i årsberetningen nøkkeltall på hva vi har i PRA prosjektet. 
Ingrid Myklebostad kommenterte at dette er prosjektpenger, som ikke skal inn i 
klubbens regnskap, og at det hele tiden har ligget åpent på klubbens hjemmeside. 
Regnskapet fra de 2 første årene er revidert, og at det for de 2 siste årene er 
oversendt revisor Helge Lie. 
 
- GF ønsker mer utfyllende kommentarer om hva Styret har arbeidet med i løpet av 
året. 
 
- Ingrid Myklebostad ønsker at off. opplysninger som er registrert om klubben i 
Brønnøysundregisteret rettes opp med navn på sittende styremedlemmer, og foreslo 
også for Styret at de skulle vurdere registreringen i Brønnøysund avviklet. Dette taes 
opp på første styremøte. 

 
Årsberetningen ble deretter godkjent. 

 
7. Regnskap. 
Vidar Jakobsen redegjorde for regnskapet. 
 
- Det var kommentar til at overskuddet på utstillingene våre har gått ned selv om flere 
hunder deltar. Styret bør se på utgiftene. De siste årene har vi ikke hatt kiosk på 
hovedutstillingen, da det er begrenset mulighet til det ved leie av plassen. Dette kan 
være en av grunnene til nedgangen. 
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- Det var spørsmål om hvor langt Årboken er kommet, alle etterlyser korrektur på 
annonsene sine. 
Vidar tar tak i dette og sørger for at det ordnes opp. Årboka blir lovet ferdig og til salgs 
på hovedutstillingen 2007. I sånne saker som dette med Årboka, som styret visste det 
måtte komme spørsmål om, burde ha vært bedre avklart på forhånd. Det ble rettet 
kritikk til Styret for lite og dårlig oppfølging. Årbøker som foreninger/lag utgir årlig 
trenger det ikke betales mva for, men det må betales mva for håndbøker som 
inneholder flere år. Dette undersøkes og tas til etterretning. 
Kommentar fra Finn Helge Olsen at dette med moms på Håndbok/ Årbok var oppe på 
GF også i fjor, og at Styret lovte å undersøke dette. 
 
8. Revisors beretning. 
Frode Myklebostad redegjorde for denne. 
- Kommentar på at innkalling til GF i fjor måtte sendes ekstra ut til medlemmene. 
Spørsmål fra Finn Helge Olsen om hvor mye dette kostet. Frode Myklebostad svarte 
at trykking og utsending kostet 22.000,-, og at dette medførte til en unødvendig høy 
utgift for klubben. Det er ingen feil i regnskapet, men en unødvendig utgift. 
Gunn redegjorde for denne utgiften, og dette måtte gjøres da det ble en feil i den 
innkallingen som stod i bladet, som da kunne føre til at ikke innkallingen til GF ble 
godkjent. P.g.a. svært dårlig tid, måtte ekstern hjelp benyttes i utsendingen. 
 
- Kassereren fikk ros for oversiktlig og godt utført jobb. 
 
Regnskapet ble deretter godkjent. 
 
9. Ansvarsfrihet for styret. 
Generalforsamlingen godkjenner ansvarsfrihet for Styret. 
 
10. Innkomne forslag og forslag fra Styret. 

 
Forslag 1. fra Styret om økning av medlemsavgiften til NSSK fra 01.01.2008 fra 
nåværende kr.230,- 
til kr. 250,- pr-år. Kontingenten for husstandsmedl. beholdes uendret, og utenlandske 
økes fra kr. 310,- til kr. 330,-  
 
- Det var spørsmål fra salen om nødvendigheten for en økning. Vidar forklarer at det 
vil holde klubbens økonomi stabil pga. økte utgifter. Salen mener at dette kan være 
en grunn til at medlemmer melder seg ut. Forslaget ble enstemmig forkastet. 

 
Forslag 2. fra Styret. Styret ønsker å fremme for Generalforsamlingen at 1 medlem 
får hederstegn fra NSSK og utnevnes til æresmedlem. 
 
Vidar Jacobsen anbefaler at Ingrid Myklebostad utnevnes til æresmedlem i NSSK for 
hennes arbeid for klubben. Forslaget ble vedtatt, og Ingrid ble deretter tildelt 
æresmedlemskap. 
 
Samtidig fikk Vinny Olsen en gave som takk for hennes innsats for klubben. 

 
Innsendt forslag fra Finn Helge Olsen.  
Foreslår at Generalforsamlingen pålegger Styret og tillitsvalgte i NSSK å ikke 
engasjere seg i debatten om amerikanske shelties.  Begrunnelse: Denne debatten 
som har pågått siste året, skaper bare splid innad i klubben, og blant NSSK`s 
medlemmer. 
 
Finn Helge redegjorde for hva han mente med forslaget. Offisielt skal ikke Styret og 
tillitsvalgte engasjere seg i slike diskusjoner. På spørsmål om hva som menes med å 
engasjere seg, opplyste Finn Helge at engasjere betyr: ”Innlate seg så sterkt på noe, 
at ens handlefrihet hemmes.” – dvs det menes at man ikke engasjerer seg mer enn at 
en kan utføre den jobben en er valgt til å gjøre. Styret må være forsiktig med å 
utrykke private meninger som gjør at noen medlemmer uthenges pga amerikanske 
shelties, også på sine private hjemmesider. Det ble også henvist til retningslinjer for 
tillitsvalgte i NSSK. 
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Forslaget fra Finn Helge Olsen omformes til: 
”Generalforsamlingen presiserer at Shetland Sheepdog er èn rase, uansett 
hvilket land hunden er oppdrettet i, og tar avstand fra alle kampanjer for og mot 
bestemte linjer basert på hvor de kommer fra”. 
35 stk i salen. 
28 stemte for forslaget. 
Forslaget ble vedtatt. 
 
Spørsmål fra Finn Helge Olsen om det hadde vært noen eksklusjonssak på 
medlemmer i 2006.  
Vidar svarte nei.   
 
Nytt spørsmål fra salen: Har Styret forsøkt å ekskludere noen medlemmer?   
På nytt svarte Styret nei. 
   
Spørsmål fra salen om hvor alle ryktene kom fra, svarte til slutt Styret at det hadde 
vært en slik sak oppe, etter et innkommet forslag, men at det ikke var flertall i Styret 
for å gå videre med saken. 
 
Gjentatt spørsmål fra salen, om det ikke var blitt sendt et brev til NKK med krav om 
eksklusjon. 
Vidar svarte at det ikke var blitt sendt noe slikt brev.   
 
Bente Rekdal forlangte å få se protokollen over Styrets saker, og leste høyt fra 
protokollen et vedtak om at Styret hadde bestemt seg for å gå videre med en 
eksklusjonssak.  
 
Det virket litt uklart hva som hadde skjedd. Gunn Randeberg forklarte at det som var 
satt inn i protokollen var feil, da dette ikke var referatet fra Styremøtet, men derimot 
innkallingen.  
 
Det ble deretter foreslått fra salen om at Styret burde trekke seg tilbake for å tenke 
over svaret sitt, siden Styret hadde forskjellige forklaringer på hva som hadde skjedd. 

 
Det må være takhøyde i klubben til alle. Styret burde ha stoppet hele saken med en 
gang, før saken utviklet seg som den gjorde. 
 
Finn Helge Olsen: Hvis det i ettertid skulle dukke opp et brev som dere benekter, er 
det enighet om at dette skal offentliggjøres på NSSKs webside og i medlemsbladet.  
Vidar er enig i dette. 
 
Klavenes: Dersom det nå, stikk i strid med hva Styret har forklart, skulle vise seg at 
det er sendt et slikt brev til NKK, så vil dette være en svært alvorlig sak for Styret. 
Vidar bekrefter at han forstår dette.  

       
Styret tar denne saken til etterretning, men påpeker at alle uansett hvor de bor har et 
ansvar for at det blir ro i klubben. Vidar ber GF om at Styret får muligheten til å rette 
dette opp. Styret skal følge retningslinjene for Styret og tillitsvalgte. 
Vidar leste deretter opp disse retningslinjene for GF. 

 
11. Valg. 
Det ble fra salen henvist til at fungerende leder i medlemsblad nr. 2/06 hadde lovet at 
kandidater til valget skulle offentliggjøres i god tid før fristen for innsending av forslag 
gikk ut.  
Ingrid Myklebostad: Valgkommiteèn skal ikke offentliggjøre sin liste før etter 
valgfristens utløp i følge NKKs organisasjonshåndbok.  
 
Det ble kommentert fra salen at to innsendte forslag på kandidater, ikke står som 
egne innsendte forslag i innkallingen. 
Vidar orienterte om at disse dessverre var blitt borte i Posten, på vei fra 
Valgkommiteèns leder, til fungerende leder. 
 
Det var ingen fra Valgkommiteèn tilstede på GF. Salen henstiller til at Valgkommiteèn 
er representert på GF. 
 
Vidar leste opp Valgkommiteèns kommentar. 
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Det var totalt 96 stemmer og av disse var 23 helt blanke. 
 
Resultat etter avstemmingen: 
 
Styret:                                                                       Ja              Blanke                                  
Leder for 2 år:        Vidar Jacobsen 66             30        valgt                                                                                  
Nestleder for 1 år:  Wigdis Tøndel Aune 61                 35           valgt 
Sekretær for 2 År:  Sissel Tangnes  63                 33           valgt 
Styremedl. for 2 år: Hanne Bolgnes     64                 32          valgt 
Varamedl. for 1 år:  Jan Johansen 68                 28           valgt 
Varamedl. for 1 år:  Berit Lund  66                 30           valgt 
 
 
Revisorer: 
Revisor: for 1 år:     Frode Myklebostad 71                 25   valgt 
Revisor: for 1 år:     Helge Lie 68                 28         valgt 
Vara revisor: for 1 år:  Sissel Vaksvik 71                 25         valgt 
 

 
Valgkomitè: 
Leder: for 1 år:         Elvy Simonsen 64                 32            valgt 
Medlem: for 1 år:      Kathrine Johansen 64                 32       valgt 
Medlem: for 1 år:      Wenche Hansen 64                 32          valgt 
Varamedl: for 1 år:    Mette Andersen 64                 32             valgt  
 
 
Generalforsamlingen ble avsluttet kl. 19.15.  Deretter ble det utdeling av årspremier.    
 
 
 
_________________________________            _____________________________ 
 

Ingrid Myklebostad                                            Finn Helge Olsen 
 
 


